



## MEDIA RELEASE

### NATIONAL TEAM SELECTION EVENT SET TO BEGIN



Photo credit : Darren Calabrese / COC

**WINNIPEG** (November 23, 2023) - Play begins tomorrow at the National Team Selection Event and the Manitoba Open at the University of Winnipeg Duckworth Centre. The tournament, which is being hosted by the Manitoba Racquetball Association runs November 24 and 25th

This is the first selection event of the 2023/2024 season for high performance athletes from across Canada who are competing for national and international team placement.

**What:**

- Fall National Team Selection Event

**Who:**

- 39 competitors from Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Ontario and Québec; including those playing at the elite level as well as players who are playing in the competition for life context
- Most of Canada's national team and top ranked athletes, including Santiago 2023 Pan Am Games team members Coby Iwaasa, Frédérique Lambert, Michèle Morissette and Samuel Murray. Iwaasa and Murray won silver in two events at the Games. Murray and Lambert are also reigning national open singles champions.
- the tournament is open to spectators free of charge

**When:**

- November 24 & 25, 2023
- Open competition begins at 11:45 (Central) on Friday, November 24 with the Women's Open final scheduled for Saturday, November 25 at 15:30 and the Men's Open final at 17:00.

**Where:**

- University of Winnipeg Duckworth Centre, 400 Spence Street, Winnipeg Manitoba

**Why:**

- to select national elite and development teams and teams for international competition and to provide a safe, enjoyable competitive opportunity for players at all levels

Racquetball Canada appreciates the support of the Manitoba Racquetball Association and its generous sponsors in hosting this event. The organization has hosted many national events over the years and their support and hospitality is appreciated.

**Draws and results:** <https://bit.ly/47tK5k4>

---

### About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

For more information please contact:

**Jan Hanson**

Communications, Diversity & Safe Sport Director  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---



# COMMUNIQUE

## LE TOURNOI DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE VA COMMENCE



Crédit photo : Fernando Campos/Santiago 2023 vía Photosport

**WINNIPEG** (23 novembre 2023) - L'action commencera demain, alors que les épreuves de sélection de l'équipe nationale et l'Open du Manitoba au Centre Duckworth de l'Université de Winnipeg. Le tournoi, organisé par la Manitoba Racquetball Association, se déroulera les 24 et 25 novembre.

Il s'agit de la première compétition de sélection de la saison 2023/2024 pour les athlètes de haut niveau de tout le Canada qui tente de se tailler une place au sein d'une équipe nationale ou internationale.

### Quoi :

- Épreuve de sélection de l'équipe nationale d'automne

### Qui :

- 39 participants de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba, du Ontario et du Québec; y compris ceux qui jouent au niveau de l'élite ainsi que les joueurs qui sont dans la filière de la compétition pour la vie.
- Plusieurs membres de l'équipe nationale de Racquetball Canada et des athlètes les mieux classés, y compris Coby Iwaasa, Frédérique Lambert, Michèle Morissette et Samuel Murray, membres de l'équipe des Jeux panaméricains de Santiago 2023. Iwaasa et Murray ont remporté le argent dans deux épreuves aux Jeux. Murray et Lambert sont également champions nationaux en titre du simple open.

- Le tournoi est ouvert gratuitement aux spectateurs.

**Quand :**

- Du 24 au 25 novembre 2023.
- La compétition ouverte commence à 11 h 45 (heure centrale) le vendredi 24 novembre. La finale de l'Open féminin est prévue le samedi 25 novembre à 15 h 30 et celle de l'Open masculin à 17 h 00.

**Où :**

- Université de Winnipeg Duckworth Centre, 400 Spence Street, Winnipeg Manitoba.

**Pourquoi?**

- Pour sélectionner des équipes nationales d'élite et de développement ainsi que les équipes pour les compétitions internationales, et offrir une occasion de compétition sécuritaire et agréable aux joueurs de tous les niveaux.

Racquetball Canada apprécie le soutien de l'Association de Racquetball du Manitoba et de ses généreux commanditaires dans l'organisation de cet événement. L'organisation a accueilli de nombreux événements nationaux au fil des ans et son soutien et son hospitalité sont appréciés.

**Tirages et résultats:** <https://bit.ly/3GeRszU>

---

**About Racquetball Canada**

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

**Pour plus d'informations, veuillez contacter :****Jan Hanson**

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!  
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada